
20220601 Notater fra SFV styremøte 

Tidspunkt: Kl. 1830 

Tilstede: Thomas, Terje, Anne Marie og Christine 

Hvor: Hos Thomas 

 

AGENDA: 

 

● Befaring på Store Færder med FN, Fylkeskommunen og SFV 18.05 ble avlyst 

● Status søknad Riksantikvaren 

a. Notater fra styremøtet: Ikke noe svar per 1. Juni og vi følger ikke dette mere opp, 

fordi for sent på året nå. 

● Økonomi: Fylkeskommunen, FN og Kystverket 

a. Notater:  

i. Fylkeskommunen: skal gjøre hva de kan for penger til dugnad.  

ii. FN:snakker med henne om økonmi for dugnader under befaring, 

iii. Terje sjekker med Skjærgårdstjenesten (Ove) om mulig at de frakter 

SFV’s utsyr (og folk) for dugander. 

iv. Kystverket: Terje purrer på søknad om mer penger til dugnad, da 

Kystverket er ansvarlig for Store Færder (grunneier) 

● Redskapsbod 

a. Hvem blir eier av boden etter at den er oppført?  

i. Terje spør Belinda om dette. 

b. Angående søknad redskapsbod 

i. Notater: informasjon om møtet med Erik Holmelin er gitt. Det ble sendt et 

utkast til prosjekt til Jørgen Solstad i Fylkeskommunen. Søknad ble 

skrevet ferdig. 

c. Prioriteringsrekkefølge nå: 

i. Thomas sender i dag 1. Juni utkast til prosjektbeskrivelsen til Belinda 

(Martin Hausevik er kollega av Belinda) 

ii. Terje finner navn på hvem som skal være med fra Byggesak Færder 

Kommune, for å kunne informere Kystverket om dette 

iii. Terje ringer Martin for å snakke om utkastet til prosjektbeskrivelsen 

iv. Martin kontakter SFV tilbake med evt korrigeringer 

v. Terje vil da be om forhåndskonferanse. Sende e-post til Byggesak 

Færder Kommune og Kystverket og be om en forhåndskonferanse om 

prosjektbeskrivelsen. Gjerne på teams. På forhåndskonferansen skal 

følgende delta: Kystverket, Byggesak Færder Kommune, SFV og Erik 

Holmelin. 

vi. SFV ber Kystverket om å sende søknaden. Skal Statsforvalteren ha kopi? 

● Dugnader på høsten 

a. Foreslår å ha møter med styret i begge foreninger for å unngå krasj med 

dugnader med Færder Fyrs Venner, det er mulig å gjøre dette mandag 13. Juni. 

Terje og Thomas stiller. 

b. Foreslår å ha færre dugnader i SFV på våren, da det er mange på Tristein 



c. En dugnad for å slå stiene 

d. Fundamentere for redskapsbod 

e. Fjerne røtter i kjøkkenhagen 

f. Reparer veien i svingen 

● Betalt YOF kr. 500,- 

● 30 betalende medlemmer. Skal vi gjøre noe for å skaffe fler? 

a. Dele dugnader i “Dette skjer i Færder” 

● Quiz på Tjøme 

a. Quiz laget kan kalles “Store Færder Squad’en” 

● Videre opplæring i Google Drive Lime inn tekst og legge inn bilder. 

a. Videre opplæring ble gitt fra Thomas til Terje 

● Referat frivilligheten styresaker 

a. Anne Marie og Terje ga kort referat 

● Neste dugnader. 26.06 og 20.07 

a. Begge disse dugnadene blir det noe av (skal være minimum 6 på dugnad) 

● Artikkel Eivind Luthen 

a. SFV tenker at hensikten med artikkelen er Eivinds personlige opplevelse av å 

være deltage på en dugnad 

b. Alle i styret som ønsker det leser korrektur og gir sin tilbakemelding om ok eller 

ikke  

c. Terje ber Eivind som journalist ta med at dugnaden var i regi av SFV 

● Medlemsmøte 

a. Kan diskuteres på neste styremøte 

                 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


